
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne -  01.12.2021 
 
Trude Brosvik (Krf) sette på vegner av A, H, Sp, Krf, FFO og SAFO fram slik forslag: 
 

«Tillegg: 
RMNF er samd med merknaden i fylkesutvalet si innstilling om TT-køyring, der ein 
understrekar at brukarane ikkje blir skadelidande med ei overgangsordning til 
kommunane. RMNF merkar seg at fylket har mange bygg og anlegg på 
investeringsbudsjettet og ber om at brukar-grupper innanfor universell utforming blir tekne 
tidleg med på råd.» 

 
Avrøysting 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteken  
 
Uttale 
Rådet gjev følgjande uttale: 
 
RMNF er samd med merknaden i fylkesutvalet si innstilling om TT-køyring, der ein understrekar at 
brukarane ikkje blir skadelidande med ei overgangsordning til kommunane. RMNF merkar seg at 
fylket har mange bygg og anlegg på investeringsbudsjettet og ber om at brukargrupper innanfor 
universell utforming blir tekne tidleg med på råd. 
 


